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Ellentmondó hírek és vizsgálatok léteznek arról, hogy igaz-e, amit egyre többen tapasztalnak:
más, pontosabban gyengébb minőségű számos (élelmiszer) termék a közép- és kelet-európai
boltok polcain, mint az ugyanazon márkanév alatt megjelenő termék a nyugat-európai polcokon.
Végre az Európai Bizottság illetékesét is szembesítették ezzel a fontos kérdéssel - Morvai
Krisztina EP képviselő, továbbá két másik volt szocialista ország EP képviselője. Ugyanezen
„kérdés-felelet” során volt téma: hogyan lehetséges, hogy egyáltalán felmerül: brazil
hústermékek károsították európai uniós fogyasztók egészségét? Morvai Krisztina szerint
kifejezetten bizarr dolog, hogy kiváló mezőgazdasági adottságú országokban nem a helyi
piacon, az ismert termelőtől vagy helyi hentestől vásárolunk húst, hanem a világ másik végéről,
teljesen ismeretlen eredettel és tartalommal.  Morvai Krisztina kérdése és az illetékes európai
uniós biztos teljes válasza látható a felvételen.
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